



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A :**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive, Mailstop 15
Ottawa, Ontario K1A 0R2

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet Vest, High Visibility No Markings / Gilet, haute visibilité sans identification		Date August 31, 2017 31 août, 2017
Solicitation No. – N° de l'invitation 201801760		Amendment No. – N° de la modification # 001
Client Reference No. - No. De Référence du Client 201801760		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At / à :	2 :00 pm EST	EDT(Eastern Daylight Time) HAE (heure avancée de l'Est)
On / le :	September 13, 2017 – 13 septembre, 2017	
F.O.B. – F.A.B	GST – TPS	Duty – Droits
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services		
Instructions		
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Sonya.Dupont@rcmp-grc.gc.ca Procurement and Contracting Officer		
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-3819		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082



This amendment is raised to address the following:

- To respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1:

The total number of vests requested as indicated in the documents is 1007, can you confirm if this is a one-time order? There would not be any as/when needed requirements throughout the agreement? Secondly can you confirm how long the contract period is for?

Answer 1:

This requirement is for a firm quantity of 1007 Vests, High Visibility No Markings in various sizes as identified in Annex A. There are no requested options included in this request for procurement. The contract period will be the duration required to produce and deliver the full firm quantity requested.

Question 2:

If this has been out to bid in the past, can you provide me with the total awarded value and who the previous awarded vendor was?

Answer 2:

The last requirement was a limited tendering process. The contract was awarded to Artex Sportswear Inc with a value of \$11,874.62.

Question 3:

Can you please up load the picture of the current vest in use by the department?

Answer 3:

Specification G.S 1045-357 includes all the technical drawings required to produce this item. This specification is available on the Buy & Sell website. No photo is available.

Question 4:

Does the garment only need to comply to CSA standards or do they need to include the CSA official label as well?

Answer 4:

The garment must be compliant to the CSA Z96-15 standard. A CSA official label is not required.



La présente modification vise à :

- répondre aux questions reçues pendant la période de soumission;

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1 :

Le nombre total de gilets demandé, comme il est indiqué dans les documents, est de 1007. Pouvez-vous confirmer qu'il s'agit bien d'une commande ponctuelle? Il n'y aurait pas d'exigences « au fur et à mesure des besoins » tout au long de l'entente? En deuxième lieu, pourriez-vous confirmer la durée du contrat?

Réponse 1 :

On a besoin d'une quantité ferme de 1007 gilets haute visibilité, sans identification, en diverses tailles, comme le mentionne l'Annexe A. Il n'y a pas d'options dans cette demande d'approvisionnement. La durée du contrat sera celle requise pour produire et livrer la quantité ferme de gilets demandée.

Question 2 :

S'il y a eu appel d'offres à cet égard par le passé, pourriez-vous me fournir la valeur totale du contrat attribué et le nom du fournisseur retenu précédent?

Réponse 2 :

On a répondu à l'exigence précédente au moyen d'une procédure d'appel d'offres limitée. Le contrat a été attribué à Artex Sportswear Inc pour une valeur de 11 874,62 \$.

Question 3 :

Pourriez-vous télécharger l'image du gilet actuellement utilisé par l'organisation?

Réponse 3 :

La spécification G.S 1045-357 inclut tous les dessins techniques requis pour produire cet article. Cette spécification se trouve sur le site Web Achatsetventes. Aucune photo n'est disponible.

Question 4:

Le vêtement doit-il simplement être conforme aux normes de la CSA ou doit-il aussi porter l'étiquette officielle de la CSA?

Réponse 4:

Le vêtement doit être conforme à la norme CSA Z96-15. L'étiquette officielle de la CSA n'est pas requise.